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Aan: Gert-Jan Vroege  
Onderwerp: Terugkoppeling kascommissie 

 

Hoi Gert-Jan, 

 

Het doet ons goed om te merken dat de financiën van de HLSK het afgelopen jaar zorgvuldig 

beheerd zijn.  

 

We constateren dat net als vorig jaar de materiele activa van de HLSK niet in de balans zijn 

opgenomen. Dit is naar onze mening een begrijpelijke omissie mits een inventarislijst 

bijgevoegd is. We zagen tot ons genoegen dat er dit jaar een inventarislijst aan het verslag is 

toegevoegd.  

Daarnaast zou het zinvol zijn om een post inventaris PM op te nemen onder activa, waardoor 

afschrijving niet plaats hoeft te vinden. 

We denken dat de inventarislijst zinvoller zou worden door meer details op te nemen. We 

denken daarbij aan 

 omschijving: kaarten 

 jaar van aanschaf: 2012 

 aantal: 23  

 aanschafwaarde: 480 Euro 
 Locatie: 

 beheerder: naam en emailadres opnemen 

Suggestie voor komend boekjaar is om ofwel contributie te verlagen ofwel meer zinnige 

uitgaven in te plannen.  

Hiernaast lijkt het ons zinvol om in het verslag het aantal leden per einde boekjaar op te 

nemen.  

Dit geldt natuurlijk zowel voor rijdende als niet rijdende leden.  

 

--  

Vriendelijke groeten 

 

Hans Meijer 

SimVisie Simulatie 

 

http://www.simvisie.nl/

